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1. Valg af dirigent 
 
Bestyrelsen foreslog Erling Schrøder, der blev valgt. 
 
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet. 
 
Der var fremmødt 9 stemmeberettigede andelshavere. 
 

2. Godkendelse af bestyrelsens beretning. (Vedlagt). 
 

Beretningen blev godkendt uden bemærkninger. 
 
3. Godkendelse af det reviderede regnskab. (Vedlagt). 

 
Generalforsamlingen godkendte regnskabet, uden bemærkninger. 

 
4. Godkendelse af budgettet for 2015. 
 

Generalforsamlingen godkendte budgettet, der var rundsendt med 
indkaldelsen til generalforsamlingen. 

 
5. Behandling af indkomne forslag. 

 
Ingen forslag. 
 

6. Valg til bestyrelsen 
 

a. Valg til bestyrelsen. 
 
Medlemmer til bestyrelsen (For to år) 
  
Kasper Schmidt Augustinus blev genvalgt.  
Knud Christensen blev genvalgt. 
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Dennis Engell blev valgt for et år, i stedet for Jørgen Møller-
Jensen, der er trådt ud af bestyrelsen. 
 

b. Suppleant til bestyrelsen (For et år) 
 
Allan Thorngaard Nielsen blev genvalgt. 

 
7. Valg af to bilagskontrollanter og en suppleant. 

 
Tom Jensen blev genvalgt. 
Jørgen Møller-Jensen blev valgt. 
 
Der blev ikke valgt nogen suppleant. 
 

8. Eventuelt. 
 

a. En andelshaver foreslog, at navne, adresser og telefonnumre på 
bestyrelsen udsendes med referatet af generalforsamlingen. 
 
Det vil ske. 
 

b. En andelshaver spurgte til afkalkning af vandet. 
 
Forslaget blev forkastet på sidste års generalforsamling, men 
udviklingen på området følges tæt. 
 
Det skal hertil bemærkes, at der er stor splittelse i vandværkskredse 
omkring netop dette emne. 
 
I maj måned afholder Stevns Vandråd repræsentantskabsmøde, hvor 
programmet bl.a. indeholder Store Heddinge Vandværks erfaringer 
med afkalkning. Det vil bestyrelsen lytte til med stor interesse. 

 
c. En andelshaver fra Grusbakken løftede problemet med det lave 

vandtryk, når vandværket er på nødforsyning og nævnte endvidere, at 
han havde et generelt ønske om højere vandtryk, - også når vandet 
kommer fra eget vandværk. 
 
Vandværket vil undersøge, hvad det vil koste, at øge vandtrykket. 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
Jan Flemming Hansen     Erling Schrøder 

 Referent         Dirigent 


